

Pr **VIRGINIAMYCIN 44**
DRUG PREMIX

FOR VETERINARY USE ONLY
ANTIBIOTIC

DIN 02215691

ACTIVE INGREDIENT:

Virginiamycin.....44 g/kg

INDICATIONS:

Swine

As an aid in the treatment and control of swine dysentery.

Broiler Chickens

As an aid in the prevention of Necrotic Enteritis caused by *Clostridium perfringens* susceptible to virginiamycin.

DIRECTIONS FOR USE:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently and for the shortest duration required to achieve the desired clinical outcome.

VIRGINIAMYCIN 44 premix must be thoroughly mixed in the feed to assure even distribution. When the required amount is less than 5 kg per tonne (1000 kg) of complete feed, dilute it with one of the feed ingredients (enough to make a quantity equal to 10 kg) before final mixing.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Swine

INDICATION	Required level of virginiamycin activity per 1000 kg of complete feed	Amount of Virginiamycin 44 per 1000 kg of complete feed	Approximate amount of virginiamycin provided per kg of body weight per animal per day
As an aid in the treatment and control of swine dysentery	110 g for 2 weeks followed by:	2.50 kg	5.00 mg
	55 g for 4 weeks	1.25 kg	2.50 mg
After cessation of medication at 55 g/1000 kg, if dysentery re-occurs, re-treat with the above regimen. The medicated feed is to be fed continuously as the sole ration during the treatment period.			

Broiler Chickens

INDICATION	Required level of virginiamycin activity per 1000 kg of complete feed	Amount of Virginiamycin 44 per 1000 kg of complete feed	Approximate amount of virginiamycin provided per kg of body weight per
------------	---	---	--

			animal per day
For the prevention of Necrotic Enteritis	22 g	0.50 kg	1.00 mg
This medicated feed is to be fed continuously as the sole ration from day one to market weight.			

CAUTIONS:

- 1) Do not feed to replacement or breeding chickens.
- 2) Do not use in feeds containing pellet-binding agents with the exception of bentonite, PEL-AID, Agri-Colloid, and Lignosol.
- 3) Do not feed undiluted.

WARNINGS:

- 1) No withdrawal period is required when treated according to the label
- 2) Do not feed to birds producing eggs for human consumption.
- 3) When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes.
- 4) Keep out of reach of children

STORAGE:

Store in a cool dry place below 30°C.
Keep bag closed when not in use.

NET WEIGHT

25 kg

MANUFACTURED BY

Bio Agri Mix LP

PO Box 399
Mitchell, ON
N0K 1N0



**CONTAINS
ANTIMICROBIAL
USE RESPONSIBLY**
**CONTIENT UN
ANTIMICROBIEN
UTILISEZ DE FAÇON RESPONSABLE**

LOT NO / NUMERO DE LOT:

EXP.

MADE IN CANADA

Pr **VIRGINIAMYCIN 44**
PRÉMELANGE MÉDICAMENTEUX

POUR USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT
ANTIBIOTIQUE

DIN 02215691

INGRÉDIENT ACTIF :

Virginiamycine.....44g/kg

INDICATIONS :

Porcs

Pour aider au traitement et réprimer la dysenterie porcine.

Poulets à griller

Pour aider à prévenir l'Entérite Nécrotique chez les poulets à griller causée par *Clostridium perfringens* susceptible à la virginiamycine.

MODE D'EMPLOI :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence et pendant la plus courte durée de temps requise pour obtenir le résultat clinique attendu.

Le prémélange VIRGINIAMYCIN 44, doit être soigneusement mélangé dans la moulée, afin d'assurer une distribution uniforme. Il est recommandé de diluer la quantité requise du prémélange avec un autre ingrédient afin d'obtenir une quantité totale de 10 kg à incorporer à l'aliment complet lors du mélange final.

POSOLOGIE ET ADMINISTRATION :

Porcs

INDICATION	Niveau exigé d'activité de virginiamycine par 1000 kg d'aliment complet	Quantité exigée du Prémélange VIRGINIAMYCIN 44 par 1000 kg d'aliment complet	Niveau approximatif d'activité de virginiamycine par kg de poids corporel par animal par jour
Pour aider à traiter et contrôler la dysenterie porcine	110 g pour 2 semaines suivi par:	2.50 kg	5.00 mg
	55 g pour 4 semaines	1.25 kg	2.50 mg
Si après avoir cessé le traitement à 55 g/1000 kg la dysenterie revient, répéter le traitement selon les directions ci-dessus.			

Poulets à griller

INDICATION	Niveau exigé d'activité de virginiamycine par 1000 kg d'aliment	Quantité exigée du Prémélange VIRGINIAMYCIN 44	Niveau approximatif d'activité de virginiamycine par kg
------------	---	--	---

	complet	par 1000 kg d'aliment complet	de poids corporel par animal par jour
Pour prévenir l'entérite nécrotique	22 g	0.50 kg	1.00 mg
Administrer aux poulets à griller de façon continue à partir de l'âge d'un jour jusqu'au poids du marché.			

PRÉCAUTIONS :

- 1) Ne donner pas aux oiseaux de remplacement ou de reproduction.
- 2) Peut être utilisé seulement avec les agents agglutinants de granules bentonite, PEL-AID, Agri-Colloïd ou Lignosol.
- 3) Ne pas servir non dilué.

MISES EN GARDE :

- 1) Un délai d'attente n'est pas requis quand les directives de l'étiquette sont suivies.
- 2) Ne pas donner aux oiseaux dont les œufs servent à la consommation humaine.
- 3) Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux.
- 4) Garder hors de la portée des enfants

ENTREPOSAGE :

Conserver dans un endroit sec et frais en dessous de 30°C. Renfermer le sac après tout usage.

CONTENU NET 25 kg

FABRIQUÉ PAR

Bio Agri Mix LP

Boite Postale 399

Mitchell, ON

NOK 1N0



**CONTAINS
ANTIMICROBIAL
USE RESPONSIBLY**

**CONTIENT UN
ANTIMICROBIEN
UTILISEZ DE FAÇON RESPONSABLE**

FABRIQUÉ AU CANADA